
 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE VZDĚLÁVÁNÍ A MLÁDEŽE 

DNE 8.2.2022 

9:00, telekonferenčně 

Přítomni: R. Typlová, P. Neumaier, P. Jindra, L. Grundler, J. Diblík, J. Třískala, J. Jirovský, D. Franzeová 

Omluveni: B. Chromek, T. Vidlák 

 

1. Úkoly z jednání 1/2022 

D. Franzeová informovala o úkolech z předchozího jednání KVM. 

J. Třískala informoval o dopracovaných výsledcích z testování hráčů výběrů a představil členům KVM komplexní 

zpracovaný výstup (zpracovány všechny kategorie a zároveň porovnání hráčů a hráček západní a východní části 

republiky a porovnání s testovými bateriemi z minulých let). V současnosti se čeká na schválení článku 

k tématu a následně bude výstup z testování zaslán do oddílů.  

P. Neumaier informoval, že z časových důvodů nebudou v této sezoně realizovány sdílené tréninky, ze kterých 

měl vzejít videomateriál. Avšak do budoucna se tento projekt realizuje. 

D. Franzeová informovala o důvodech vedoucích k rozšíření 1. ligy žen (důvody v souladu s Koncepcí KS). 

 

2. Důležité body z jednání celostátního VV  

R. Typlová informovala o důležitých bodech z jednání celostátního VV ČF. Jednání VV ČF proběhlo z důvodu 

zrušení jednání hejtmanů v online formě. Diskutovala se mimo jiné tato témata: dopad covid-19 na soutěže, 

NSA (florbal zařazen mezi neolympijské sporty – dopad na výši obdržených dotací), mezinárodní akce 

(odložená kvalifikace na MS mužů, odložené MS juniorek, zrušený Polish Cup, atd.). 

R. Typlová informovala členy KVM o vypořádání připomínek k materiálu Koncepce KVM od KS a KRD. 

 

 

3. Návrh změn a doplňků směrnice a kritérií získávání trenérských licencí (VV 03/22) 

J. Třískala informoval o návrhu materiálu navýšení cen trenérských licencí. Důvody pro zvýšení cen licencí jsou 

následující: udržení kvality, cena za vyučovací hodinu nekoresponduje s kvalitou nabízeného vzdělávání, 

poslední úprava cen licencí v roce 2016, obecné zdražování napříč sportem, nárůst inflace a energií, zdražování 

členských příspěvků, kvalitnější servis v oddílech, vyšší profesionalita oddílů, aj. Členové KVM byli informováni 

o konkrétních částkách navýšení cen trenérských licencí. V materiálu zahrnut taktéž tzv. „black list“ pro 

přihlášené na školení, kteří se nedostaví a do 48 hodin od konání akce se neomluví (tato neomluvená účast 

bude zpoplatněna částkou 500 Kč – splatná před přihlášením na další akci).  Materiál uložen ve sdílené složce. 

J. Třískala upraví materiál (vyjmutí konkrétních cen licencí a vytvoření zvláštní tabulky jako přílohy materiálu).  

 



 

 

Úkol: úprava materiálu a vytvoření doplňkové tabulky s cenami licencí. Zodpovídá: J. Třískala. Termín: 

11.2.2022 

Úkol: zaslání materiálu do regionů k vyjádření (s termínem pro zaslání do 6.3.2022). Zodpovídá: D. 

Franzeová. Termín: 14.2.2022.  

  

4. Kampaň hlavně nezlobte 

J. Diblík informoval, že v současnosti kampaň neprobíhá. J. Diblík zjistí podrobnosti k pokračování kampaně na 

jednání RVV PHaSČ 8.2.2022. Téma bude diskutováno na příštím jednání KVM.  

 

5. Marketing a medializace mládeže 

Téma krátce diskutováno, v současné době v oblasti marketingu a medializace mládeže velký posun. Mnoho 

oddílů v současné době z důvodu jiných starostí, zejména s ohledem na covid-19, toto téma neřeší.  

6.   Diskuze 

Diskutováno téma zaplňování bílých míst v regionech. J. Diblík vznesl dotaz, jak s touto otázkou pracují v 

jednotlivých regionech? – každý region má toto téma ukotveno v RRP (region HKaPA – snaží se navázat kontakt 

se Sokoly, DDM; VYaJČ – propojení skrze projekt ČEPS cup; KVaPL – modelový trénink v DDM a školách; ULaLIB 

– cílem je sehnat osobu, která by ve vyloučených oblastech s rozvojem pomohla, ale zatím se nepodařilo) Dále 

byla diskutována otázka vytvoření jakési “skupiny” zájemců, kteří řeší toto téma, aby bylo více sdíleno. Téma 

“skupin” bude předneseno na únorovém setkání hejtmanů, prostřednictvím L. Grundlera a R. Typlové. 

Diskutováno zadávání vzdělávacích akcí regionu do systému FIS – dle informace od L. Laštovičky zadání 

projektu připraveno a čeká na schválení od VV ČF.  Diskutována povinnost zadávání tréninků/akcí mládeže 

v regionech do systému FIS. 

Úkol: vyřešit (ne)povinné zadávání tréninků/akcí mládeže v regionech do systému FIS a jeho sjednocení. 

Zodpovídá: D. Franzeová. Termín: 8.3.2022. 

Na příštím jednání bude diskutováno téma nastavení práce s regionální mládeží a nastavení mantinelů pro tuto 

práci. Na jednání bude pozván J. Jakoubek.  

7.   Závěr jednání 

Termín příštího jednání: 8.3.2022 9:00 – 12:00 telekonferenčně. 

 


